
Det går fornuftigt. 

 

 
 

Hvordan går det med salget af støttekuponer, spurgte jeg her 

torsdag formiddag brugsuddeleren. Jo, det går fornuftigt, 
svarede Michael. 

Jeg håber, man kan tage det som en typisk jysk 

underdrivelse, og i hvert fald kunne der ikke oplyses noget 

om, hvor mange penge, der er doneret, så længe der ikke 

foreligger et regnskab. Men køb endelig en kupon eller to. 



Jeg er sikker på, pengene kan bruges. Og som der står ved 

købmanden på Tunø: Køb ind lokalt, ellers går det galt! 

Det gælder vel alle steder – også i Hou. 

 
27.10.2022/Hanna Nissen 


